
Algemene ledenvergadering Plaatselijk Nut Wetering e.o.
Geertien, Muggenbeet, 11 maart 2024

Agenda 

1. Voorzitter Tineke Ploer heet alle aanwezigen hartelijk welkom, en wijst op de 
agenda en de presentielijst die rondgaat. Een special welkom voor Wieja van 
der Kamp die na de pauze een presentatie zal geven.

2. De notulen van de ledenvergadering van 13 maart 2023 stonden op de 
website, en worden goedgekeurd (met dank aan Geja ter Meer).

3. Govert Theunisse presenteert het jaarverslag van het bestuur over het 
kalenderjaar 2023. Hij wijst erop dat alle stukken te vinden zijn op de website. 
Belangrijke onderwerpen in het afgelopen jaar:

a. Afstemming met de gemeente (oa riool, bruggen, beplanting, GSM 
mast)

b. Organisatie vergaderingen, AED, kerstboom / uurtje bij het vuurtje, 
Waeterproat

c. Discussie toerisme en leefbaarheid: enquête uitgevoerd, 
bewonersbijenkomst. Hoe nu verder? Zie agendapunt 10.

4. Erica Zwanenburg presenteert het jaarverslag van de redactiecommissie. Er 
is 12x een digitale nieuwsbrief verstuurd naar 157 abonnees, waarvan 
ongeveer de helft bewoners, rest donateurs en journalisten. Erica legt uit dat 
ze zelf gaat stoppen, en een deel van haar werk heeft overgedragen aan 
Marcel Scucces. 

5. Annelies Mulder presenteert het financieel jaarverslag over het kalenderjaar 
2023. Er worden kopietjes van het verslag rondgedeeld, zodat iedereen kan 
meelezen. De inkomsten en uitgaven waren goed in balans, en de financiële 
situatie is gezond.

6. Broos van Oversteeg presenteert de bevindingen van de kascommissie 
(mede namens Albert Nieuwenhuizen). Annelies heeft hen inzicht gegeven in 
alle documenten, en het verslag is goedgekeurd. De kascommissie stelt 
decharge van de penningmeester voor.

7. Broos van Oversteeg gaat stoppen als lid van de kascommissie, Emmelien 
Scucces wordt bereid gevonden om zijn plaats in te nemen.

8. Tineke Ploer (voorzitter) en Geja ter Meer (algemeen lid) zijn aftredend en 
niet herkiesbaar. Tineke draagt het voorzitterschap over aan Rik de Swart. Rik 
begint met een kort overzicht van de vele bijdragen die beiden hebben 
geleverd aan het bestuur van het Nut:

a. Geja trad toe in maart 2017 als algemeen lid en notulist (zowel bij ALVs 
a l s bes tuu rsve rgader ingen ) . Ze was ook ac t i e f i n de 
kerstboomcommissie en mede-organisator van het ‘uurtje bij het 
vuurtje’.
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b. Tineke trad toe in maart 2016, en werd de eerste vrouwelijke voorzitter 
van het Plaatselijk Nut Wetering en omstreken. We kennen haar van 
de strakke leiding van vergaderingen, maar ook als lid van de 
redactiecommissie en schrijfster van menig voorwoord in de 
Waeterproat.

Zowel Geja als Tineke zullen worden gemist!

Gelukkig zijn drie personen bereid gevonden om zitting te nemen in het 
nieuwe bestuur: Agrietha van Vulpen, Linda Dunnik en Juul van Amerom. Er 
waren geen tegenkandidaten gemeld. Na enige onduidelijkheid over de te 
volgen procedure moest Henk Oord het bestuur erop wijzen dat nieuwe 
bestuursleden alleen kunnen toetreden als ze door de ALV worden 
goedgekeurd. Het voorstel om de genoemde drie te laten toetreden is daarop 
ter plekke in stemming gebracht, en met algemene stemmen aangenomen.

9. Mededelingen uit het bestuur:
• Rik meldt dat zowel de kerstcommissie als de redactiecommissie 

nieuwe leden kunnen gebruiken, en roept de aanwezigen op zich 
hiervoor als vrijwilliger te melden.

• Op maandag 18 maart staat een herhalingscursus gebruik van AEDs 
gepland. Hiervoor zijn meer aanmeldingen dan op 1 avond mogelijk 
zijn, en de cursus zal daarom worden gesplitst. Dat brengt iets meer 
kosten met zich mee, maar het is voor iedereen van belang dat er zo 
veel mogelijk mensen zijn die weten hoe ze in een noodsituatie de AED 
kunnen gebruiken.

10.Jan Hanskamp houdt een vlammend betoog over het onderwerp toerisme en 
leefbaarheid. Hij legt uit wat de achtergrond van de discussie is geweest, en 
waarom het Nut (in samenwerking met de plaatselijke belangenverenigingen 
van Kalenberg en Ossenzijl) een enquête heeft laten uitvoeren door de 
Hogeschool Windesheim. Jan had namens de PBs zitting in het bestuur van 
Stichting NP Weerribben-Wieden, waar op papier gesproken werd over de 
“duurzame balans economie – ecologie – leefbaarheid”. In de praktijk blijkt 
elke keer alle aandacht uit te gaan naar economie en toerisme.  Jan vroeg 
zich af wat eigenlijk de betekenis was van het begrip “leefbaarheid”. Uit de 
enquête kwam zeer duidelijk naar voren wat de belangrijkste wensen van de 
bewoners zijn: rust, ruimte en natuur. In het algemeen zijn toeristen welkom, 
met name de wandelaars en fietsers. Er is ergernis over vaarsnelheid, geluid 
van motorboten en afval en zwerfvuil. De meerderheid is tegen verdere 
bevordering van het toerisme. Jan stelt voor om een commissie samen te 
stellen om dit onderwerp op de agenda te brengen en/of te houden, omdat er 
wat hem betreft van de gemeente (te) weinig te verwachten valt. Er wordt 
gezocht naar vrijwilligers!

PAUZE

11. Na de pauze stellen de drie nieuwe bestuursleden zich kort voor. Daarna start 
Wieja van der Kamp haar presentatie met als titel “Mijn wereld tussen de 

2



Weerribben en de Linde”. Wat volgt is een serie foto- en filmopnamen van de 
prachtige natuur in onze omgeving, welke door het publiek met veel 
enthousiasme wordt ontvangen.

12.De vergadering wordt afgesloten met een rondvraag, waar nog een aantal 
belangrijke punten ter sprake komen:

• Wanneer worden de rioolwerkzaamheden uitgevoerd? Govert legt uit dat de 
milieuvergunning bijna rond lijkt te zijn, en de werkzaamheden naar 
verwachting in de 2e helft van dit jaar zullen starten aan Wetering West.

• Er wordt gevraagd naar de status van de GSM masten. De mast bij de 
Vlodderbrug l i jkt zo goed als zeker, maar er moet nog een 
vergunningsaanvraag in de krant komen. De plek voor de mast in 
Scheerwolde is nog onzeker.

• Er wordt gemeld dat aan Wetering Oost op meerdere plaatsen grote gaten 
zijn gevallen langs de rand van het fietspad, waardoor gevaarlijke situaties en 
valpartijen zijn ontstaan. Govert gaat contact opnemen met de gemeente met 
een verzoek om dit te laten herstellen.

• Er wordt gevraagd wanneer het wegdek op Wetering-west wordt hersteld. 
Vanuit het bestuur is hier geen zicht op.

• Het fietspad langs de Vlodder eindigt op de parkeerplaats aldaar en het is 
voor fietsers vaak onduidelijk waar het fietspad verder gaat (langs Wetering-
Oost). Verzoek om bewegwijzering.

13.De vergadering wordt om ongeveer 22:15u gesloten.
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